

Ref. N°: EDC/ST/SCA/TE/1263/2019

Date: 03rd November 2019

HE Hamad Al Ali Head of Listed Companies Affairs Department Abu Dhabi Securities Exchange

Greetings,

## **Subject: Board meeting**

Further to our letter N° (EDC/ST/SCA/TE/1259/2019), dated 27<sup>th</sup> October 2019, and in order to achieve the principle of disclosure and transparency; Kindly be informed that a Board of Directors' meeting of Emirates Driving Company (DRIVE) is been held on Sunday 03<sup>rd</sup> November 2019 at 10:00 a.m. The agenda of the meeting was discussed as well as the progress of the company and its current and future projects too.

The Board of Directors' meeting ended at 11:00 a.m. on the same day.

Yours sincerely,

رقم الإشارة: EDC/ST/SCA/TE/1263/2019 التاريخ : 03 نوفمبر 2019م

سعادة / حمد العلي رئيس إدارة شؤون الشركات المدرجة سوق أبوظبي للأوراق المالية

تحية طيبة وبعد،،،

## الموضوع: إجتماع مجلس الإدارة

الحاق الخطابن ارق من (EDC/ST/SCA/TE/1259/2019) بتاريخ 27 أكتوبر 2019م، وتحقيقاً لمبدأ الإفصاح، يرجى من سعادتكم التكرم بالعلم بأنه قد تم عقد جلسة إجتماع مجلس الإدارة لشركة الإمارات لتعليم قيادة السيارات (DRIVE) وذلك يوم الأحد الموافق 03 نوفمبر 2019م في تمام الساعة العاشرة صباحاً حيث تم مناقشة أجندة الإجتماع والإطلاع على سير العمل في الشركة ومشاريعها الحالية والمستقبلية.

وقد انتهى الإجتماع في تمام الساعة الحادية عشر صباحاً من نفس اليوم.

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير،،،

Khaled Al Mansoori Chief Executive Officer





خالد المنصوري الرئيس التنفيذي